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ZÁPISNICA 
z 15. zasadnutia Školskej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 04.04. 2012 
 
   
PROGRAM  ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie. 
2. Návrh VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 3/2010 o podmienkach 

poskytovania finančného príspevku akreditovanému subjektu, právnickej osobe, 
fyzickej osobe alebo obci na vykonávanie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí 
a sociálnej kurately na území KSK. 

3. Rôzne. 
4. Záver. 
 
K bodu č. 1 
 Pracovné rokovanie otvoril a viedol predseda školskej komisie pán V. Záhorčák.. 
Pán P. Mutafov navrhol prerokovať žiadosť o finančný príspevok na majstrovstvá sveta 
juniorov vo vzpieraní v bode 3.  
Prítomní členovia hlasovaním schválili navrhovaný program rokovania. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 2 
Ing.  Z. Jusková – v čase 14.zasadania školskej komisie sa javilo, že materiál bude stiahnutý 
z rokovania Zastupiteľstva KSK, vzhľadom na to, že vedenie KSK žiadalo doplniť ďalšie 
argumenty na zvýšenie poskytovania finančných príspevkov a tiež doplniť materiál o analýzu 
z ostatných krajov. Odbor sociálnych vecí a zdravotníctva predkladaný materiál doplnil, a tak 
bolo rozhodnuté návrh VZN predložiť na najbližšie rokovanie Zastupiteľstva KSK. 
Ing. Z. Jusková ďalej bližšie ozrejmila dôvody zvýšenia finančného príspevku na jedného 
klienta na mesiac o 50,- € v krízovom stredisku a o 40,- € mesačne v resocializačných 
zariadeniach. Je to zvýšenie približne o 10 % od apríla 2010, kedy bolo toto VZN schválené. 
Pán V. Záhorčák sa pýtal na obsadenosť týchto stredísk a Ing. A. Halenár na ich efektivitu. 
Ing. Z. Jusková – obsadenosť v zime je aj nad 100%, v lete je nižšia. 
Čo sa týka efektívnosti, každý klient má individuálny hárok, na ktorom sú stanovené ciele 
pomoci a ich napĺňanie je predmetom kontroly.  



Ing. J. Krištan vyjadril svoj názor, že sociálna oblasť je oproti školstvu nadpriemerne 
financovaná.  
 
Uznesenie:  
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Návrh VZN KSK, ktorým sa mení 
a dopĺňa VZN KSK č. 3/2010 o podmienkach poskytovania finančného príspevku 
akreditovanému subjektu, právnickej osobe, fyzickej osobe alebo obci na vykonávanie 
opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately na území KSK. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
 
 
K bodu č. 3 
PhDr. P. Mutafov predniesol prítomným členom komisie žiadosť o podporu významného 
športového podujatia pre mládež, ktorým budú Majstrovstvá sveta juniorov do 17 rokov vo 
vzpieraní, ktoré sa budú konať v Košiciach v dňoch 15. – 23. 9. 2012. Očakáva sa účasť 350 – 
400 športovcov zo 40 – 50 krajín sveta. Celkové náklady na usporiadanie tohto podujatia 
budú viac ako 200 tisíc eur. KSK poskytuje finančný príspevok na organizovanie 
majstrovstiev sveta vo výške 16 600,- €.  
Ing. A. Halenár – v rámci bodu rôzne sa neprijímajú uznesenia. Čo sa týka tohto podujatia, 
súhlasí s jeho podporou, len ak to pre KSK prinesie nejaký benefit.  
Pán V. Záhorčák, Ing. Cicoň a PhDr. P. Mutafov zdôraznili, že majstrovstvá sveta sú 
významnou udalosťou, predstavujú určitý diplomatický moment v rámci prezentácie mesta 
a kraja. Každá príležitosť podchytiť mladých ľudí k aktivitám, ktoré ich odvrátia napr. od 
drog, nepredstavuje vyhodené peniaze.  
Uznesenie:  
Komisia berie na vedomie a odporúča zastupiteľstvu prerokovať a schváliť finančný 
príspevok na Majstrovstvá sveta juniorov vo vzpieraní. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 10 
Proti: 1 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 4 

 
Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda komisie V. Záhorčák zasadnutie 

komisie ukončil. 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Štefan Kandráč 
tajomník komisie 

...................................................... 
Mgr. Viliam Záhorčák 

predseda komisie 
 


